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1. Tartu Maarja Kooli hoolekogu koosolekute toimumise plaan 

Kuulati Jaanus Roobat. Arutelu ja ettepanekud, millistel kuudel võisid toimuda hoolekogu 

koosolekud uuel õppeaastal. Hoolekogu koosolekuid viia läbi kindlatel kuudel.  

      Otsustati: Kinnitada uue õppeaasta hoolekogu koosolekute plaan järgnevalt: Esimene hoolekogu 

koosolek toimub oktoobris kas 8.10 või 10.10.2024 sõltuvalt hoolekogu liikmete ajalistest 

võimalustest. Arutelule tuleksid sisehindamise kord ja arengukava.  Teine koosolek toimub jaanuaris 

2025. Kolmas koosolek toimub aprillis 2025. Neljas koosolek augustis 2025. Täpne aeg selgub 

vähemalt kaks nädalat enne korralist koosolekut vastavalt hoolekogu liikmete võimalustele ja 

päevakord selgub hoolekogu esimehe Priit Puusepa ja direktor Jaanus Rooba koostöös ja vähemalt 

kaks nädalat enne koosolekut.  

Alus: Hoolekogu moodustamise kord ja töökord § 15 lg. 3.  

 

2. Nõusoleku andmine õpilaste arvu suurendamiseks osades klassides 

Kuulati Jaanus Rooba ajaloolist selgitust ja põhjuseid miks on Tartu Maarja Koolis klassid 

tavapärasest suuremad. Praegune piirarv toimetuleku kooli klassis on seaduse järgi kuus õpilast. 

Uuest õppeaastast on nimekirja järgi 7 õpilast 4. klassis,  6. klassis, 7. klassis ja teisel pikendatud 

õppeaastal ja lisa aastal on 8 õpilast. Arutelu ja konsensuse saavutamine. 

      Otsustati:  TMK hoolekogu annab erandkorras nõusoleku õpilaste arvu suurendamiseks antud 

klasside puhul.  

Alus: PGS § 73 lg. 4. 

 

3. Kodukorra täiendamine 

Kuulati Jaanus Rooba põhjendusi kodukorra täiendustest (eelnevalt hoolekogu liikmetele saadetud) 

vastavalt haldusjärelevalve õiendile, mis nägi ette, et vanemad oleksid tugi- ja mõjutusmeetmetest 

paremini teavitatud. Arutelu erinevate punktide sõnastuse üle. Muudatused viiakse sisse järgmistesse 

kodukorra punktidesse: 

8.3., 8.5., 8.6., 8.7., 8.8., 8.9., 8.15., 9.1. ja 9.2 (vaata lisa).   

      Otsustati: täiendused heaks kiita 

Alus: PGS § 58 lg 9 



 

 

4. TMK põhimääruse muudatusettepanekud 

Kuulati ära Jaanus Rooba põhjendusi muudatusteks kooli põhimääruses (eelnevalt hoolekogu liikme-

tele saadetud). Haldusjärelevalve nägi ette, et tuleb põhimäärusesse sisse panna konkretiseerivad sät-

ted, et meie koolis õpivad õpilased põhikooli lihtsustatud riikliku õppekava alusel toimetuleku- ja 

hooldusõppe tasemel ja et erandkorras esimeses kooliastmes võimaldab kool õpet ka põhikooli liht-

sustatud riikliku õppekava alusel lihtsustatud õppe tasemel (vaata lisa). Sõnastus on  kooskõlastatud 

Tartu LV haridusosakonna juristiga. Arutelu.  

Otsustati: muudatusettepanekud heaks kiita 

 

5. Haldusjärelevalve tulemuste tutvustamine 

 

Jaanus Rooba tutvustas möödunud kevadel toimunud haldusjärelevalve õiendit (26.06.2024 nr 9.5-

2.2/23-24/46/16). Kõik koosolekust osavõtnud hoolekogu liikmed said ka õiendit lugeda. Arutelu.  

Otsustati: Koolil võtta arvesse haldusjärelevalve poolt tehtud soovitusi ja täita koolile seatud 

ettekirjutused vastavalt tähtaegadele.  

 

6. Ettepanekud hoolekogu koosseisu muudatusteks. 

 

Arutelu selle üle, et igal aastal liiguvad õpilased edasi järgmisesse kooliastmesse, mis tähendab, et 

uuest õppeaastast ei ole algklasside esindajat enam hoolekogus. Arutleti, millised algklasside 

lapsevanemad on olnud aktiivsed, kelledele saaks lastevanemate üldkoosolekul teha ettepanekut 

asuda hoolekogu liikmeks.   

Ettepanek: Pidada läbirääkimisi ja teha ettepanekud aktiivsematele lastevanematele kooli 

hoolekogusse valimiseks lastevanemate üldkoosolekul (19.09.2024). 

Otsustati: ettepanek kiita heaks 

 

7. Arvamuse andmine õppekavale 

 

Jaanus Rooba tutvustas õppekava üldosa, mis on suve jooksul valminud (eelnevalt hoolekogu 

liikmetele tutvumiseks saadetud) (vaata lisa). Ainekavade koostamine klassiõpetajate ja õpetajate 

poolt käib.  

Otsustati: Kiita heaks õppekava üldosa.   

 

8. Jooksvad küsimused 

 

Arutati järgnevatel teemadel:  

- sõnastuse ja teksti sisu jälgimisest kooli erinevate dokumentide koostamisel; 

- erinevatest võimalustest õpetajate kvalifikatsiooni tõstmiseks; 

- lasteaia muusika tundidest ja logopeedist; 

- liikluskorraldusest kooli ümbruses seoses Puiestee tänava ümberehitusega. 

Otsustati: Võtta teadmiseks  ja antud küsimustega tegeleda. Lapsevanemaid teavitada enne kooliaasta 

algust liikluskorraldusest. 

 

 

Koosoleku juhataja:                                                                       Protokollija: 

/allkirjastatud digitaalselt/                                                            /allkirjastatud digitaalselt/ 

Priit Puusepp                                                                                  Maarja Zimmer                                                                                                        


